



不锈钢电热蒸馏水器

STAINLESS-STEEL ELECTRIC-HEATING DISTILLING APPARATUS

DZ5Z/DZ10Z/DZ20Z(断水自控型 Cuts off the water supply automatic control)



性能特点:

- 整机采用优质不锈钢制作。
- 盘管式冷凝结构，冷却效果好，出水量大。
- 冷却用水回流蒸发桶内，节约水资源。
- 放水阀可以排放桶内浓缩水，改善结垢条件。
- 缺水自动切断加热电源，待回流水补充到工作水位后继续加热。
- 铜质浸入式加热管热效率高，使用寿命长。

Performance and characteristic:

- ▶ All of products are made from stainless steel.
- ▶ Condenser is made of seamless stainless-steel pipes and so with very good cooling effects & great capacity of water produce.
- ▶ The cooled water returning to the vaporizing drum can save energy and water.
- ▶ Drain valve can push the water in container, prevent bilge.
- ▶ When lack water, will auto stop heating, when the return water reach the normal level, then continue heating.
- ▶ Immerge electric heating tube made from copper, heat efficiency is better.

主要技术参数(Main Technical Data):

型号 Model	适用电源 Electric Supply	功率 Power	出水量 Water discharge	包装尺寸 Product size (纸) (Paper) cm	毛重(kg) gross weight	净重(kg) Net weight
DZ5Z	220V/50Hz	4.5kW	≥5L/h	35X34X78	7	5
DZ10Z	380V/50Hz	7.5kW	≥10L/h	42X38X90	10	8
DZ20Z	380V/50Hz	15kW	≥20L/h	51X36X80	13.5	11.5

DZ5/DZ10/DZ20(普通型 Common Model)



性能特点:

- 整机采用优质不锈钢制作。
- 盘管式冷凝结构，冷却效果好，出水量大。
- 冷却用水回流蒸发桶内，节约水资源。
- 放水阀可以排放桶内浓缩水，改善结垢条件。
- 铜质浸入式加热管，热效率高，使用寿命长。

Performance and characteristic:

- ▶ All of products are made from stainless steel.
- ▶ Condenser is made of seamless stainless-steel pipes and so with very good cooling effects & great capacity of water produce.
- ▶ The cooled water returning to the vaporizing drum can save energy and water.
- ▶ Drain valve can push the water in container, prevent bilge.
- ▶ Immerge electric heating tube made from copper, heat efficiency is better.

主要技术参数(Main Technical Data):

型号 Model	适用电源 Electric Supply	功率 Power	出水量 Water discharge	包装尺寸 Product size (纸) (Paper) cm	毛重(kg) gross weight	净重(kg) Net weight
DZ5	220V/50Hz	4.5kW	≥5L/h	35X26X78	7	5
DZ10	380V/50Hz	7.5kW	≥10L/h	42X30X90	10	8
DZ20	380V/50Hz	15kW	≥20L/h	51X36X80	13.5	11.5